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J e g y z ő k ö n y v 
 
 
 

mely készült a Városfejlesztési  Bizottság 2009. szeptember 16-i üléséről 
 

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerinti bizottsági tagok 
 
továbbá: Kardos István – alpolgármester 
             Jeney Tibor – irodavezető 
             Rácz Csilla - ügyintéző 
             Simainé Lakatos Anikó – jegyzőkönyvvezető    
 
            
  
  

Napirendek: 
 

1.) Előterjesztés funkcióbővítő integrált települési pályázati lehetőségről 
Előadó: Arnóth Sándor - polgármester 
 

2.) Előterjesztés a Püspökladányi Gyógyfürdőfejlesztés III. ütem c. 
pályázat lehetőség elállásáról 
Előadó: Arnóth Sándor - polgármester 
 

3.) Különfélék 
 
 
 

Márkus Gábor a bizottság elnöke köszönti az ülésen résztvevőket. 
Megállapítja, hogy a Városfejlesztési Bizottság részéről az ülésen jelen van 4 
fő bizottsági tag, így az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
A meghívóban szereplő napirend tárgyalását javasolja, melyet a bizottság 
egyhangúlag elfogadott.  
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1. Előterjesztés funkcióbővítő integrált települési pályázati 
lehetőségről 

 
Jeney Tibor: A pályázat beadási határideje 2010. január 15-e, sürget az idő 
bennünket a tervezésre vonatkozóan. Három ajánlatot kértünk be, melyből 2 
ajánlat már beérkezett, a harmadik ajánlat holnap fog érkezni postai úton. 
Holnap  13.00 órakor össze kellene ülni néhány bizottsági taggal a 
borítékbontásra. A Képviselő-testület csütörtökön dönt a pályázat felől, de az 
idő rövidsége miatt a tervezőkkel egyeztetnünk kell. 
 
Rásó János: Nagyon kedvező a pályázati lehetőség, de a saját erő 
forrásigénye nagyon nagy. Jövő évben az önkormányzatoktól elvonások 
lesznek, akkor hogyan lehet biztosítani a saját forrást? 
 
Jeney Tibor: Ebben az évben volt lehetőség arra, hogy másik pályázattal ki 
lehetett váltani a saját erő forrást. Reméljük a jövő évben is nyílik erre 
lehetőség.  
 
Rácz Csilla: 2009-ben csak a tervezés költségei merülnek fel, a további 
kiadások a 2010. és 2011. éveket terhelik. Most a bizottságnak azt kell 
eldönteni, hogy beadjuk-e a pályázatot. Decemberben ismét a Képviselő-
testület elé kerül a pályázat konkrét költségekkel.  
Több pályázatnál volt lehetőség arra, hogy a saját erőt más pályázattal 
kiváltsuk.  
 
Kovács József: Osztom Rásó János Úr aggályait. Ettől függetlenül támogatom 
a pályázat benyújtását és remélem, hogy megoldható lesz a saját erő 
biztosítása. 
 
(Megérkezett Petőné Papp Margit bizottsági tag.) 
 
Rásó János: Én is támogatom a pályázat benyújtását, csak érdeklődtem, 
hogy hogyan lesz biztosítva a saját forrás.  
 
Kiss Zsigmond: Támogatom a pályázat benyújtását attól függetlenül, hogy  
milyen nagy mértékű saját forrást kell biztosítanunk.  
A jövőben kellene készíteni egy koncepciót, hogy a városban milyen 
fejlesztéseket végezzünk, milyen irányba fejlődjön tovább a város.  
 
A bizottság 5 igen szavazattal támogatja a határozati javaslatot.  
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34/2009. (IX.16.) sz. Városfejlesztési Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Városfejlesztési Bizottsága 
javasolja, hogy kerüljön benyújtásra pályázat a „Funkcióbővítő integrált 
települési fejlesztések” című felhívásra. 
 
Határidő: 2009. szeptember 24. 
 
Felelős: Márkus Gábor – bizottság elnöke 
 
 
 
 

2. Előterjesztés a „Püspökladányi Gyógyfürdőfejlesztés III. ütem” c. 
pályázati lehetőség elállásáról 

 
Márkus Gábor: A pályázatban az önkormányzati saját forrás 70 %. Jelen 
helyzetben az önkormányzat nem tudja ezt a költséget biztosítani. 
 
Rásó János: A beruházás bekerülési költsége jelenleg 629.679.100 Ft, 
korábban pedig kb. 440.000.000 Ft volt. Hogy jött ki a jelenlegi összeg? 
 
Jeney Tibor: A pályázat 2 fordulós. Az első fordulóban becsült költségvetés 
készült, mely alá lett becsülve. Ezen kívül növekedtek az árak és az Áfa 
értéke is változott. Így jött ki a 30 %-os támogatottság.  
 
A bizottság 5 igen szavazattal támogatja a határozati javaslatot.  
 
 
35/2009. (IX.16.) sz. Városfejlesztési Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Városfejlesztési Bizottsága 
javasolja, hogy az önkormányzat „Püspökladányi Gyógyfürdőfejlesztés III. 
ütem” című pályázata kerüljön visszavonásra.  
 
Határidő: 2009. szeptember 24. 
 
Felelős: Márkus Gábor – bizottság elnöke 
 
 
 

3. Különfélék 
 
Kovács József: Végig jártam az utakat, melyeket a közel múltban újított fel a 
város. Nagyon jól elkészültek, megfelelőek.  
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Javasolnám, hogy fel kellene venni a kapcsolatot a Városüzemeltető Kft-vel 
az ügyben, hogy a korábban lehetőségként felmerült fűtésszámlák 12 havi 
egyenlő részletben történő megfizetése kerüljön napirendre. Júniusban 
lehetett dönteni a lakosságnak arról, hogy hogyan szeretné fizetni a 
fűtésszámlát. A Kft. mérje fel ismét, hogy ki szeretné egyenlő részletekben 
fizetni és legyen lehetőség arra, hogy 2010. januárjától, aki szeretné 12 
egyenlő havi részletben fizethesse a fűtésszámlát. 
 
Márkus Gábor: Javaslom, hogy a bizottsági ülésre mindig legyen meghívott a 
Holding vezetője és akkor a városüzemeltetéssel kapcsolatos problémákról 
közvetlenül tudomást szerez. 
 
 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 
 

_________________________________  ________________________________ 
      Simainé Lakatos Anikó                                Márkus Gábor 
         jegyzőkönyvvezető                                  bizottság elnöke 


